
16.III.1 - VII sesja Rady Miejskiej, 25 lutego 2015 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Jako Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zwrócił się o pełną informację w 

sprawie punktacji rozdawania grantów na sport i na kulturę wraz z arkuszami ocen, tak żeby 

Komisja mogła się temu przyjrzeć w odniesieniu do regulaminu dokonywania podziału tych 

środków. 

Dodatkowo, w odniesieniu do wyników podziału środków na sport zwrócił uwagę, że kwota 

przeznaczona na ten cel wynosiła 1 100 tys. zł, a zostało rozdzielone 1 025 tys. zł. Zapytał, 

dlaczego zostało tylko tyle, jeżeli to jest dla kogoś zachowane, to dla kogo, dlaczego nie 

zostało komuś to przyznane od razu, albo dlaczego te pieniądze w ogóle nie zostały 

rozdysponowane, i ewentualnie na co będą przeznaczone. Dodał, że ma również pewne 

zastrzeżenia co do punktacji odnośnie Uczniowskiego Klubu Sportowego BYKI, ponieważ 

wiadomo, jaką dobrą pracę pani Karska wykonuje. Wyraził zdanie, że dobrze by było, gdyby 

w kolejnym posiedzeniu Komisji Oświaty udział wzięli przewodniczący Komisji 

Konkursowych.  

 

(Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka podczas sesji 

Rady Miejskiej w dniu 25 stycznia br.)  

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html
https://youtu.be/8W9BMAajgM0?t=3h19m36s



























